

## 閎暉實業 107 年度每股稅後虧損為新台幣 0.19 元

(2019/02/25) 閱暉實業(TWSE: 3311)今日董事會承認 107 年度財報,全球合併營收為新台幣 22.51 億元,稅後淨損為新台幣 3,400 萬元,以加權平均流通在外股數計算,每股稅後虧損為新台幣 0.19 元。107 年度整體而言,營收較前一年略減 1.48%;稅後淨損較前一年縮小 58%。董事會並通過於 6 月 12 日召開股東會。

閎暉實業 107 年度全球合併財務報表

107 年度
2,251
289
13%
(151)
(7%)
43
(34)
(0.19)

(2019/02/25) Silitech Technology Corp. (TWSE: 3311) Board of Directors approved 2018 financial statements today. The worldwide consolidated revenue for the year was NT\$2,251 million and loss after tax was NT\$34 million, representing loss per share of NT\$0.19 based on weighted average number of outstanding ordinary shares. Overall, in 2018 the revenue was a decrease of 1.48%, and the loss after tax was a reduction of 58% year-over-year. The Board also proposed to hold an Annual General Meeting scheduled on June 12th, 2019.

Silitech Technology 2018 Worldwide Consolidated Financial Results

(NT\$ Million)	2018
Revenue	2,251
Gross profit	289
Gross margin	13%
Operating loss	(151)
Operating margin	(7%)
Profit before Tax	43
Net loss	(34)
EPS	(0.19)

新聞聯絡人:總經理 黃俊傑

Spokesperson: James Huang, President TEL: 886-2-2623-2666